
UCHWALA NR LV/14U2022

RADY MIASTAWLOCLAWEK

z dnia 29 listopada 2022 r,

w sprawie stanowiska w pzedmiocie wyraienia spzeciwu wobec pzebiegu pzedstawionych

wariant6w budowy linii kolejowych w ramach inwes$cji Centralnego Portu Komunikacyjnego

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samoz4dzie gminnym \Dz'U'22022r'
po2.559,583, 1005, 1079, 1561)

uchwala siQ, co nastQpuje:

$ '1. Pzyjqi stanowisko stanowiEce zalEcznik do niniejszej uchwaly.

$ 2. Zobowiqzai Pzewodniczqcego Rady Miasta do pzekazania ninielszej uchwaly Prezesowi Rady

Minish6w, Pelnomocnikowi Rzqdu ds. centralnego Portu Komunikacyjnego oraz Zazqdowi sp6lki

Centralny Port Komunikacyiny Sp. z o.o w Warszawie.

$ 3. '1. Uchwala wchodzi w Zycie z dniem podjgcia,

2. Uchwala podlega podaniu do publicznej wiadomosci popzez ogloszenie w Biuletynie Informacli

Publicznej Uzqdu Miasta Woclawek.



Zalqcznik
do Uchwaly Nr LY114412022

Rady Miasta Woclawek
z dnia 29 listopada 2022 r.

Rada Miasta woclawek rozumiejqc koniecznoSi modernizacji kolei i twozenia nowych, szybkich

polEczen w ramach projektu pn, Rzqdowa Inwestycja centralnego portu Komunikacyjnego nie mogq

jednocze6nie nie dostzEai negatywnych skutkow, jakie pzyniesie mieszkaricom miasta realizac;a

tego projektu, Mieszkaricy dzielnicy dom6w jednorodzinnych Rybnica oraz mieszkaricy osiedla

mieszkaniowego przy ul, Ptockiej przez kt6re -w zale2noSci od wariantu - tereny planowana jest budowa

linii Kolei Du2ych Prqdkosci wyrazajE obawy, 2e ich domy albo zostanqzbuzone albo znajdq siq wjej

bezposrednim s4siedztwie. obawiajq sig tak2e, Le zapowied2 budowy linii kolejowej spowoduje

wstzymanie lub op62nienie planowanych pzez miasto w tym rejonie inwestycji drogowych czy wodno-

kanalizacyjnych. Dodatkowo, nale2y zwrocic uwagg, 2e czqsc proponowanych wariant6w zakiaoa

budowg linii Kolei pzez tereny pzemyslowe, kt6re sq pzeznaczone na rozbudowg istniejqcych w tym

obszaze fabryk, Zatrzymanie rozwoju tych podmiot6w gospodarczych mo2e skutkowai utratq mielsc

pracy 0raz mniejszymi wplywami do bud2etu naszego samoz4du.

Rada Miasta woclawek majqc na uwadze dobro miasta i jego mieszkarlc6w wyra2a spzeciw wobec

pzebiegu wszystkich proponowanych wariant6w linii kolejowych naruszajqcych teren naszego miasta.

Wszystkie proponowane warianly przebiegu linii kolejowych naruszajq i niszczq teren naszego miasta.

Jednoczesnie chcemy zunaczvi, 2e bie2qce procedowanie w tej sprawie niesie za sobq

niebezpieczenstwo, ze ewentualna, zbyt szeroka wykladnia pzepis6w prawa mo2e dodatkowo pozbawic

mieszkaflc6w prawa wlasnosci, albo znaczqco je ograniczyi bez prawa do godziwej rekompensaty za

mienie utracone na skutek wywlaszczenia.

Mamy nadziejg, 2e podczas planowanych konsultacji spolecznych zostanE wziQte pod uwagg obawy

bezposrednio zainteresowanych mieszkaricdw naszego Miasta, kt6zy jednoznacznie nie zgadzajqsig na

proponowane warianty.

Podkre6lamy, i2 Rada Miasta woclawek popiera rozwoj transportu publicznego oraz rozbudowq

infrastruktury z nim zwiqzanej oez wyrcza wolg wspolpracy w znalezieniu optymalnego rozwiqzania dla
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wszystkich stron.


